
Els Estatuts de la FELIB s’aprovaran a l’Assemblea 
General Extraordinària prevista per al mes d’octubre

La Comissió Permanent de la FELIB es va reunir el 
mes de juny per tractar diversos assumptes d’acord 
amb l’ordre del dia previst. El president, Joan Fe-
rrà, va donar compte als assistents de les nombro-
ses reunions que ell i la secretària general havien 
mantingut des de la darrera Comissió Permanent. 
Al final del mes de maig, la FELIB es va reunir 
amb la Conselleria de Presidència, la Conselleria 
de Medi Ambient i la Conselleria d’Habitatge amb 
l’objectiu d’analitzar les tramitacions d’expedients 
ambientals. La Federació també es reuní una al-
tra vegada amb la Conselleria de Presidència, per 
una banda, i amb l’Associació de Constructors 
de les Balears, per l’altra, i aquest darrer òrgan 
va manifestar la seva preocupació per l’aprovació 
d’ordenances en matèria de contaminació acús-
tica cada vegada més restrictives i arbitràries i va 
reivindicar més sensibilitat per part dels ajunta-
ments. Alguns dels assistents remarcaren que les 
ordenances tan sols afectaven els nuclis turístics 
i, pel que fa als residencials, les restriccions es re-
ferien al renou i no a la construcció en si. Es va 
decidir que la FELIB recolliria algunes ordenances 
i farien un esborrany de mínims per crear una nova 
ordenança municipal que serveixi de marc, la qual 
cada ajuntament podrà modificar d’acord amb les 
seves necessitats. Finalment, el president també 
va donar compte de la reunió mantinguda amb 
el Col·legi d’Enginyers Industrials, en què es va 
presentar l’oportunitat de signar un conveni per-
què els ajuntaments puguin contractar un tècnic 
per tramitar les llicències d’activitats, i repartir el 
cost d’aquesta contractació entre el municipi i el 
Col·legi d’Enginyers, la meitat cada un. Es va de-
cidir, finalment, que la proposta s’havia d’analitzar 
i s’havia d’estudiar amb profunditat perquè cer-
tament les condicions ofertes eren molt bones. 
Així mateix, s’acordà que l’Assemblea General 
Extraordinària que aprovarà els estatuts definitius 
de la FELIB es farà el mes d’octubre. Aquesta pro-
posta es durà al Consell Executiu de dia 4 de juliol. 

Propostes dels membres de la FELIB
A la Comissió Permanent de juny, el senyor Ramon 
Orfila va exposar les problemàtiques sorgides arran 
de l’aplicació de la Llei 4/2008, de mesures urgents 
per desenvolupar la temàtica sostenible a les Illes 
Balears en relació amb la Llei de sòl estatal. El batle 
des Mercadal va manifestar la seva preocupació so-
bre els elements comuns de la llei, als quals fan re-
ferència els articles 6 i 7, i va demanar concertar una 
cita amb el Govern. Per la seva banda, el senyor Llo-
renç Carretero (Sant Lluís), que fou convidat a assistir 
a la Comissió Permanent per poder debatre la seva 
proposta amb la resta de membres, va parlar sobre 
la necessitat de recuperar la figura de les entitats de 
conservació de les urbanitzacions, òrgan de gran uti-
litat per als ajuntaments que fou eliminat el 1987, i va 
demanar que es proposàs al Govern que el restauràs.

A més, es va nomenar Martí Àngel Torres (Santa 
Margalida) i Joan Ferrà (batle de Puigpunyent) com 
a titular i suplent respectivament a la Comissió Su-
perior d’Acció Social de la Conselleria d’Afers So-
cials, Promoció i Innovació. Finalment, el senyor 
Orfila va suggerir fer una manifestació pública per 
donar suport a la resolució de negociar el finança-
ment local de forma simultània amb l’autonòmic, 
aprovada a la Comissió Executiva de la FEMP.
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BREUS
Joan Ferrà participa a la jornada sobre accessibilitat de l’Ajuntament de Palma
Dia 13 de maig l’Ajuntament de Palma va dur a terme la jornada «Obrim Portes» al Centre Tecnològic 
Can Domenge, per debatre sobre la situació de l’accessibilitat. L’Ajuntament de Palma va convidar el 
president de la FELIB, Joan Ferrà, a fer de ponent a la jornada i a posar damunt la taula la proble-
màtica que presenten els ajuntaments per adaptar-se a la Llei 3/1993, de 4 de maig, de millora de 
l’accessibilitat i supressió de les barreres arquitectòniques, amb la intenció de garantir l’accessibilitat 
a tots els ciutadans. Així, el president va exposar que, per complir les prescripcions de la llei, els ajun-
taments es troben amb una sèrie de problemes, que podem classificar en quatre grups: problemes 
de caire material (característiques físiques de cada municipi), problemes de caire tècnic i jurídic (fal-
ta d’assessorament tècnic per complir les prescripcions de la llei), problemes de caire pressupos-
tari (falta de recursos econòmics que pateixen els ajuntaments, en especial els més petits) i proble-
mes de planificació a molts ajuntaments (inexistència d’estudis detallats i de plans d’accessibilitat).

La FEMP inicia el procés de negociació del finançament local amb el Govern 
espanyol
El passat 19 de juny va tenir lloc la reunió del Consell Territorial de la FEMP, en què 
totes les federacions de municipis de l’Estat espanyol que hi estan integrades, in-
closa la FELIB, varen donar el seu suport unànime als criteris i a la metodologia en 
què es basa la Federació Espanyola de Municipis i Províncies per negociar amb el 
Govern el nou model de finançament local. Així mateix, els representants convo-
cats varen expressar la seva voluntat que el procés de negociació es dugui a ter-
me simultàniament i de manera vinculant a la negociació del finançament autonòmic. 
Aquesta convocatòria del Consell Territorial de la FEMP va coincidir amb l’encontre 
entre el Ministeri d’Economia i Hisenda per encetar aquest procés de reforma.
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Queda constituïda a Menorca la Secció d’Entitats Locals amb 
Estació Nàutica de la FEMP
Una trentena de municipis de l’Estat espanyol varen constituir el 
21 de maig, a Menorca, aquesta secció dins la FEMP, l’objectiu de 
la qual és afrontar conjuntament les diverses accions necessàries 
per promocionar i garantir un turisme de qualitat. Ramon Orfila, 
batle des Mercadal i vicepresident segon de la FELIB, va ser triat 
per presidir aquesta secció, i el càrrec de vicepresident primer va 
correspondre a Llorenç Brondo Jover, batle de Ciutadella i mem-
bre del Consell Executiu de la FELIB. El president i la secretària de 
la FELIB assistiren com a convidats a l’Assemblea Constitutiva.

3
El Consell Territorial de la FEMP va reiterar la necessitat de negociar la reforma del finançament local amb l’autonòmic.



Ramon Orfila: «La presència de la FELIB s’ha fet notar als  
òrgans i les comissions de les administracions supramunicipals»

La Conselleria de Presidèn-
cia es reunirà durant el darrer 
trimestre d’enguany amb la 
Federació d’Entitats Locals 
de les Illes Balears (FELIB) i 
amb l’Associació de Munici-
pis de les Illes Balears (AMIB) 
amb l’objectiu de determinar 
els criteris de repartiment i 
els percentatges d’aplicació 
una vegada que s’hagi fixat 
la quantitat definitiva del fons 
per a l’exercici del 2008 i que 
es conegui la quantitat pen-
dent que s’ha de repartir.

Reunions i assumptes de tràmit
A la Comissió Permanent es 
varen tractar sobretot assump-

tes de tràmit. Primer, el presi-
dent va proposar demanar al 
president de la FEMP, Pedro 
Castro, que dins l’any 2009 es 
pugui fer el Consell Territorial 
d’aquesta federació a l’illa de 
Mallorca, coincidint amb el 20è 
aniversari de la constitució de 
la FELIB. D’altra banda, es va-
ren nomenar els representants 
de la FELIB al recentment creat 
Consell de Participació de la 
Dona, càrrecs que varen corres-
pondre a Ramon Orfila (titular) i 
Vicenç Tur (suplent), atès que 
són també els representants 
a l’Institut Balear de la Dona. 

A més, durant la reunió es va 

parlar sobre la Llei 1/2000, de 
creació de la Comissió Astu-
riana d’Administració Local, 
un òrgan de caràcter consultiu 
i assessor que té la finalitat de 
potenciar la coordinació en-
tre l’Administració del Princi-
pat d’Astúries, els concejos 
i les entitats locals. La seva 
atribució és emetre informes 
sobre els avantprojectes de 
llei i els projectes relacionats 
amb l’Administració local. El 
president va proposar als as-
sistents de reunir-se amb el 
president del Govern balear, 
Francesc Antich, per presentar-
li un projecte per aprovar una 
llei similar a les Illes Balears. 

Els representants de la FELIB a la 
Comissió Permanent es reuniren 
el 9 de maig en la sessió ordinària 
d’aquest òrgan de govern. Des-
prés de llegir i aprovar l’acta de 
la sessió anterior, el president va 
informar els assistents de la da-
rrera reunió de la Comissió Mixta 
del Fons de Cooperació Muni-
cipal, a la qual es varen trametre 
les demandes de la Federació i es 
va demanar que cap municipi en 
sortís perjudicat econòmicament. 
Pel que fa a l’abonament de les 
quantitats per assignar, el presi-
dent digué que la transferència de 
la mateixa quantitat rebuda l’any 
anterior es farà al final del mes 

de juliol i la resta quedarà pen-
dent fins que es concretin algu-
nes qüestions. Així mateix, també 
s’abonaran les quantitats per a la 
dedicació exclusiva dels batles.

Fons de Cooperació Local
El passat 7 de juny, la Conselleria 
de Presidència va fer públiques les 
quantitats que rebrien els munici-
pis de les Illes Balears a través del 
Fons de Cooperació Local, amb 
un total de 9 milions d’euros per 
distribuir entre les quatre illes en 
un primer repartiment. Els acords 
presos fins aleshores es troben en 
fase de renegociació a fi d’ajustar 
millor les quantitats atorgades. 

D’aquesta manera, Mallorca re-
brà poc més de 6 milions d’euros, 
mentre que les illes d’Eivissa i 
de Menorca rebran 1,2 milions 
d’euros respectivament. Els muni-
cipis que percebran més fons són 
Palma, Eivissa, Manacor, Santa 
Eulària des Riu, Ciutadella, Maó, 
Llucmajor, Inca, Sant Josep de sa 
Talaia i Sant Antoni de Portmany. 
D’acord amb allò estipulat a la Llei 
de règim local, el Fons de Coope-
ració Local ha de ser el 87,5 per 
cent del 0,7 per cent del total dels 
ingressos propis de la Comunitat 
Autònoma, tot i que el municipi de 
Palma es regeix per un règim espe-
cial basat en la Llei de capitalitat.
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Jornada: «Información al ciudadano 
en los ámbitos local y supramunicipal: 
una oportunidad de cooperación» a 
càrrec de Carlos Adín, director del 
Servei de Qualitat i Modernitza-
ció d’Entitats Locals del Govern de 
Navarra.
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Jornada: «La nova legislació sobre 
contractació del sector públic», 
adreçada a batles i regidors i or-
ganitzada per la FELIB. L’objectiu 
era aprofundir l’estudi de la Llei 
30/2007.

Recepció de tres batles del Departa-
ment del Cauca (Colòmbia) per part de la 
FELIB i del Fons Mallorquí de Cooperació 
i Solidaritat, organitzada a través de 
la Conselleria d’Afers Socials, Promo-
ció i Immigració, com a representants 
institucionals d’uns ajuntaments en 
desenvolupament en un context polític 
delicat.
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Jornada: «Beneficis de la factu-
ració electrònica en les entitats 
públiques», feta al Caixa Fòrum 
i organitzada per La Caixa i la 
FELIB. La jornada s’adreçava a 
batles i batlesses, personal tècnic 
d’intervenció, secretaris i inter-
ventors dels ajuntaments i con-
sells.



TERCERA COMISSIÓ D’AIGÜES 

• Pel que fa al foment de la conservació i la recuperació de les xarxes de drenatge tradi-
cional, s’inclouran algunes recomanacions a la memòria final.
• Pel que fa a l’autorització de noves perforacions, hi ha una dificultat en la coordinació de 
les activitats de dues àrees de la seva Conselleria.
• Pel que fa a les línies de subvencions per a la detecció de fuites d’aigua, la memòria final 
recollirà un epígraf sobre aquesta qüestió.
• Pel que fa al sistema tarifari progressiu, s’ha posat en marxa un projecte que estableix 
mesures per gestionar la demanda d’aigua.
• Pel que fa a l’establiment d’una autoritat hidrològica per a cada illa, aquest projecte no 
depèn del Pla hidrològic sinó de la via legislativa.
• Pel que fa a la comptabilitat de l’aigua, es pretén informatitzar totes les dades rebudes 
per la Conselleria per facilitar-ne l’ús.
• Pel que fa a les competències en matèria de neteja d’abocaments de torrents al mar, 
l’àmbit competencial correspon al Ministeri de Medi Ambient.

Alfredo Barón pren nota dels comentaris dels membres 
de la Comissió d’Aigües.

Els membres de la comissió s’assebentaren de com es 
resoldran finalment les seves propostes.

El 23 de maig, la Comissió d’Aigües de la FELIB es va reunir per tercera vegada per re-
bre el senyor Alfredo Barón, cap de servei d’Estudis i Planificació de la Direcció Gene-
ral de Recursos Hídrics del Govern balear. El motiu de la visita era explicar als assis-
tents les conclusions finals a les quals havia arribat el seu departament respecte a les 
inquietuds que li manifestà la comissió el passat 31 de març de 2008 i que la FELIB 
volia que es preveiessin a la reforma del Pla hidrològic en el marc de les Illes Balears.

Algunes de les peticions de la Comissió d’Aigües es tindran
en compte a la memòria final del Pla hidrològic nacional
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Informes emesos en relació a la producció normativa de la CAIB

1. Decret regulador de les condicions per autoritzar contractes de subministrament d’aigua reutilitza-
ble en camps de golf.
2. Proposta de l’ordre ministerial de l’estructura pressupostària de les entitats locals.
3. Decret pel qual es regula l’habilitació de personal tècnic en prevenció de riscs laborals.
4. Ordre de la consellera de Comerç, Indústria i Energia per la qual es regula el procediment per de-
clarar la utilitat pública energètica d’instal·lacions solars fotovoltaiques connectades a la xarxa de les 
Illes Balears.
5. Projecte d’ordre de la consellera d’Agricultura i Pesca per la qual s’estableixen les bases regulado-
res de la concessió de les ajudes FEP.
6. Projecte de decret pel qual s’estableix l’estructura i el contingut del currículum del batxillerat a les 
Illes Balears.
7. Presentació d’esmenes a l’Informe 5/2008 del CEIB.
8. Projecte d’ordre per la qual s’estableixen els criteris per habilitar el llibre de subcontractació en el 
sector de la construcció a les Illes Balears.
9. Projecte de decret pel qual es regulen les ajudes per afavorir l’accés a l’habitatge en el marc del 
Pla estratègic d’habitatge 2008-2011.
10. Modificació de la disposició addicional tercera de la Llei 6/2005, de 3 de juny, de coordinació de 
policies locals.
11. Projecte d’ordre de la consellera de Treball i Formació per la qual s’aprova el llibre d’incidències 
en obres de construcció.
12. Projecte d’ordre sobre el règim tarifari dels serveis interurbans de transport públic discrecional de 
viatgers de turisme a l’illa de Mallorca.
13. Protocol interadministratiu de detecció, prevenció i atenció violència de gènere.
14. Existència d’instal·lacions aeroportuàries (aeròdroms, heliports i camps de vol).
15. Projecte d’ordre de la consellera de treball i formació de modificació de l’Ordre del conseller de 
Treball i Formació de 4 de maig de 2005.
16. Projecte d’ordre sobre la implantació del programa de reutilització i creació d’un fons de llibres de 
text i material didàctic.
17. Informe 6/2008, relatiu al projecte de decret pel qual s’estableix l’estructura i el contingut del cu-
rrículum del batxillerat a les Illes Balears.
18. Projecte de decret pel qual es crea el Registre Poblacional del Càncer.
19. Conveni per proposar al Consell Insular de Menorca la creació d’unes àrees de prestació conjunta 
(art. 116 del ROTT).
20. Projecte de decret pel qual es despleguen els processos electorals de les federacions esportives 
de les Illes Balears.
21. Projecte de decret pel qual s’estableix i es regula la xarxa pública d’escoletes i serveis per a 
l’educació a la primera infància de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.
22. Projecte de decret pel qual s’estableixen mesures per gestionar la demanda d’aigua a les Illes 
Balears.
23. Projecte de decret pel qual es crea el Registre d’Empreses Acreditades de la Comunitat Autòno-
ma de les Illes Balears.
24. Projecte de llei de rehabilitació i millora dels barris de les ciutats i pobles de les Illes Balears.
25. Informe 8/2008, relatiu al projecte de decret pel qual s’estableix i es regula la xarxa pública 
d’escoletes i serveis per a l’educació a la primera infància de la CAIB.
26. Projecte de decret per publicar les sancions molt greus en matèria de prevenció de riscs laborals.

                                 

funcionament del seu departament i 
quines són les seves tasques princi-
pals.

«Les funcions principals del de-

partament són, per una banda, 
assessorar els òrgans de govern 
de la Federació, com són, de ma-
nera més immediata, la Comissió 
Permanent i el Consell Executiu i, 
per altra banda, un grup de fun-
cions que tenen una projecció cap 
a l’exterior. Aquestes serien elabo-
rar informes sobre la normativa que 
produeix la CAIB i respondre a tot 
tipus de qüestions que es puguin 
plantejar als ajuntaments que estan 
federats.»

Com us agradaria treballar amb 
els ajuntaments?
«A hores d’ara els ajuntaments te-

nen, més o menys, constància de 
l’existència d’aquesta assessoria 
jurídica i, generalment, es posen 
en contacte amb mi o bé per co-
rreu electrònic o bé telefonant per 
plantejar les seves qüestions.» 

Quins són els objectius del vos-
tre departament?
«És important que l’assessoria ju-
rídica prengui part en totes les ac-
tivitats de la Federació i que des 
d’aquí els interessos de les enti-
tats locals associades a la FELIB 
tinguin un suport jurídic.»

Pedro Bofill   
Contreras és 
el responsa-
ble del de-
p a r t a m e n t 
d’Assessoria 
Jurídica de la 
FELIB des de 
principi d’any. 
Ens parla de 
q u i n  é s  e l 



El 29 de juny se signà el Conveni de col·laboració entre 
la FELIB i CILMA amb la finalitat d’establir línies d’acció 
oportunes per garantir que els ajuntaments de Mallorca 
compleixin millor allò que disposa la Llei orgànica de 
protecció de dades i el seu reglament de desenvolupa-
ment. CILMA contractarà una persona per dur a terme 
les tasques de conscienciació, implantació, potenciació 
i acompliment dels objectius d’aquesta llei i del seu 
reglament.

G A L E R I A  D ’ I M AT G E S

Els dies 5 i 6 de juny alguns membres de la FELIB i 
el senyor Eugeni Losada, del Consorci d’Informàtica 
Local de Mallorca (CILMA), foren convidats a visitar 
l’Ajuntament de Gijón per veure com estan aplicant el 
sistema d’accés dels ciutadans als serveis que ofereix 
l’Ajuntament. A partir d’aquesta visita, la FELIB va crear 
la Comissió de Noves Tecnologies, que té per objectiu 
treballar en la posada en marxa d’un sistema informàtic 
que doni resposta a les disposicions de la Llei 11/2007, 
d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics.

Els dies 6, 12 i 16 de juny es va dur a terme el curs 
coordinat per la FELIB «Conducció policial», diri-
git als policies de les entitats locals. A les classes 
teòriques es varen explicar als alumnes els con-
ceptes de seguretat activa i passiva i se’ls dona-
ren nocions sobre el sistema ESP. Pel que fa a les 
pràctiques, aquestes es varen dur a terme al circuit 
de Llucmajor, on els alumnes varen poder agafar 
els cotxes per fer diferents tipus de maniobres i de 
canvis de sentit.

Enguany es va dur a terme el nivell II del «Curs 
d’orientació en muntanya», dirigit per Joan Sas-
tre i Joan Rosselló. El curs va constar d’una part 
teòrica, en què es repassà el treball amb mapes 
i brúixoles i s’introduí els alumnes en altres siste-
mes d’orientació, com el GPS, i una part pràctica, 
en què els assistents anaren a la muntanya i feren 
exercicis d’orientació, d’anotació de coordenades i 
de pràctiques amb un GPS.

El «Curs de gestió cooperativa del cadastre» es 
féu a la Gerència Territorial del Cadastre de Palma 
i fou un èxit de participació, tant d’alumnes com 
d’oients. El professors, entre ells Luis Bachiller, 
gerent regional del Cadastre, varen exposar als 
assistents la situació actual i les perspectives de 
futur en la seva gestió, i la cooperació per mantenir 
l’accés i la difusió de la informació cadastral.
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AJUNTAMENT D’ESPORLES
Miquel Ensenyat Riutort - batle

1. Què ressaltaríeu de les activitats que duu a terme el vostre Ajuntament?
A part dels serveis bàsics que ha d’oferir qualsevol ajuntament, Esporles ofereix un ventall ampli 
de serveis culturals, socials i ambientals que fan que tothom es pugui sentir ben atès, integrat i 
orgullós de viure al municipi. A més, des que som a la batlia hem apostat per fer bons els prin-
cipis de l’Agenda 21, i moltes de les decisions de pes es prenen en reunions amb la ciutadania 
(Fòrum Ciutadà), cosa que a poc a poc fa que es retorni la il·lusió de participar d’aquella gent a 
qui realment afecten les nostres polítiques.
L’aposta ferma d’aquesta legislatura és consolidar la participació i refermar serveis tan impor-
tants per als col·lectius més desfavorits com són el centre de dia i el centre d’estades nocturnes; 
potenciar el benestar dels nostres joves amb el casal de joves i l’educador de carrer; fomentar la 
cultura amb la biblioteca i la nova Casa des Poble, i, finalment, lluitar per un medi ambient més 
saludable amb l’oficina per a la sostenibilitat ambiental o Espai 21.

2. Quines mancances té el vostre municipi?
El nostre municipi té mancances de finançament 
importants per poder mantenir aquests serveis, 
no obligatoris per a ajuntaments petits, que real-
ment són els que donen un gran valor afegit a la 
qualitat de vida dels esporlerins i esporlerines.
Un altra mancança que cal tenir en compte és 
que, tot i la proximitat amb Palma, Esporles dis-
posa d’un sistema de transport públic com qual-
sevol altre municipi de Mallorca, cosa que no 
respon a la gran vinculació que té la nostra gent 
amb Ciutat. Demanam i demanarem millors con-
nexions, especialment ara que el preu del petroli 
pot condicionar les economies familiars.

La proximitat amb Ciutat també ocasiona un 
forta pressió urbanística que es manifesta amb 
l’encariment exagerat del preu de l’habitatge, 
que dificulta la continuïtat al municipi dels nos-
tres joves.

3. Utilitzau els serveis i la informació que la 
FELIB posa a la vostra disposició?
Utilitzam els recursos formatius i informatius de la 
FELIB per millorar la capacitat del nostre personal 
i potenciar la comunicació entre l’Administració 
municipal i la insular. Entenem que l’eficiència 
de l’Administració i del seu personal repercuteix 
positivament en els nostres ciutadans en molts 
aspectes. 

Web: www.ajesporles.net

AJUNTAMENT DE MAÓ
Vicenç Tur Martí - tinent de batle

1. Què ressaltaríeu de les activitats que duu a terme el vostre Ajuntament?
L’Ajuntament de Maó ha prioritzat els serveis dirigits a les persones: serveis socials, formació, la 
residència geriàtrica... Igualment, ha fet una aposta cap als serveis culturals i esportius de quali-
tat. Hem engegat el projecte de ciutat educadora i les polítiques de mobilitat sostenible. Tot açò 
amb l’aprovació imminent del nou Pla general. En definitiva, serveis de qualitat per a un municipi 
que dóna resposta, en bona part, a tota la zona de llevant de Menorca.

2. Quines mancances té el vostre munici-
pi?
A l’igual que la resta, la mancança més gran 
es el reduït pressupost municipal, i més si 
pensam en la quantitat de serveis que pres-
tam i que no són de competència municipal.
Com molts altres ajuntaments, ens trobam 
amb dificultats respecte de la qualitat de 
l’aigua i les infraestructures bàsiques, que han 
de ser revisades (normalment molt costoses). 
A més, és del tot necessari seguir augmen-
tant els serveis dirigits a millorar la qualitat de 

vida de la gent amb més dificultats.

3. Utilitzau els serveis i la informació que la 
Felib posa a la vostra disposició?
Sí, molt. En un moment de reivindicació del 
paper dels ajuntaments i de necessitat de re-
pensar-ne el finançament, és molt útil unir es-
forços entre tots. I la FELIB pot tenir un paper 
molt important en tot allò que suposa ajuntar 
forces i aprofitar experiències d’altres muni-
cipis. Igual de destacable és l’assessorament 
jurídic que podem rebre de la federació.

Web: www.ajmao.org


